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ПРОТОКОЛ 

№ 2 

 

 Днес, 08.12.2023 г. от 10.00 часа в салона на Община Долна Митрополия се 

проведе извънредно заседание на Общински съвет – Долна Митрополия. 

 В началото и края на заседанието присъстваха 16 общински съветници. 

 Заседанието се председателстваше от г-н Петър Петров - Председател на 

Общински съвет – Долна Митрополия. 

 На заседанието присъстваха г-жа Поля Цоновска – Кмет на Община Долна 

Митрополия, Цецо Андрейски и Георги Йончев – Зам.-кметове на Община Долна 

Митрополия и кметове на кметства от населените места на Община Долна Митрополия.

 П. Петров: Уважаема г-жо Цоновска, уважаеми кметове, гости, имаме 

необходимия кворум и редовната сесия на Общински съвет – Долна Митрополия може 

да започне. 

 

 Звучи химна на Република България. 

 

 П. Петров: Уважаеми колеги, предварително Ви бе раздаден проекта за дневен 

ред.  

Има една допълнителна точка, която предлагам да бъде т. 14 от дневния ред.  

 Предложение за увеличаване разчета за финансиране на капиталовите разходи 

на Община Долна Митрополия за 2023 г. 

П.Петров: Има ли други предложения? Няма. Който е съгласен да приемем 

дневния ред на днешното заседание, с направеното допълнение, моля да гласува: 

 

Гласували 16 съветници: „За“ – 16, „Против“– 0, „Въздържали се“ – 0 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС прие следния 

 

Д Н Е В Е Н     Р Е Д: 

 

1. Предложение за приемане на Правилник за организацията и дейността на 

Общински съвет – Долна Митрополия, неговите комисии и взаимодействието му с 

общинска администрация за мандат 2023-2027 г. 

Док: И. Цолов – Общински съветник 

 

2. Конструиране на Постоянните комисии на Общински съвет – Долна 

Митрополия. 

Док: Представители на политически групи 

 

3. Предложение за определяне възнаграждението на Председателя на Общински 

съвет – Долна Митрополия. 

Док: И. Цолов – Общински съветник 

 

4. Предложение за определяне на представители в Общото събрание на 

Националното сдружение на общините в Република България (НСОРБ). 

Док: И. Цолов – Общински съветник 
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5. Предложение за определяне на представител в Областният съвет за 

регионално развитие. 

Док: И. Цолов – Общински съветник 

 

6. Предложение за определяне представители на Община Долна Митрополия в 

АДО „Дунав“. 

Док: И. Цолов – Общински съветник 

 

7. Предложение за утвърждаване на структура на Общинска администрация 

Долна Митрополия. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

8. Предложение за увеличаване общия размер на средствата на еднократни 

финансови помощи, отпускани на лица с тежък здравословен и/или социален статус за 

2023 г. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

9. Предложение за увеличаване Плана на разчета за финансиране на 

капиталовите разходи на Община Долна Митрополия за 2023 г. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

10. Предложение за извършване на вътрешна компенсирана промяна и 

увеличаване плана на бюджета и разчета за финансиране на капиталовите разходи на 

Община Долна Митрополия за 2023 г. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

11. Предложение за удължаване с една година на срока на поетия с Решение 

№506/16.03.2022 г. на Общински съвет – Долна Митрополия, общински дълг – 

безлихвен заем от Община Долна Митрополия за сметка на Централния бюджет по 

реда на чл. 103, ал. 1 и ал. 5 от Закона за публичните финанси в размер на 2 972 957 лв. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

12. Предложение за издаване на запис на заповед от Община Долна Митрополия 

в полза на ДФ „Земеделие“, обезпечаващ авансово плащане по проект „INNRETE 

Полюси на иновации в селските общини“ съгласно административен договор за 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ №РД50-206/31.10.2023 г., финансиран 

по процедура №BG06RDNP001-19.607 Подбор на проектни предложения за 

вътрешнотериториално и транснационално сътрудничество по подмярка 19.3 

„Подготовка и изпълнение на дейности за сътрудничество на местни инициативни 

групи“ от мярка 19 „Водено от общностите местно развитие“ от Програмата за 

развитие на селските райони за периода 2014-2020 г., съфинансирана от Европейския 

земеделски фонд за развитие на селските райони. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

13. Предложение за учредяване на срочно, безвъзмездно право на строеж върху 

имоти – публична общинска собственост по КККР на гр. Тръстеник и гр. Долна 

Митрополия за изграждане на малки физкултурни салони по „Програма за изграждане 

и основен ремонт на спортни площадки и физкултурни салони в държавните и 

общинските училища за периода 2024 – 2026 година“. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 
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 14. Предложение за увеличаване разчета за финансиране на капиталовите 

разходи на Община Долна Митрополия за 2023 г. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

 П. Петров: Предстои да вземам решения с поименно гласуване. Който е 

съгласен днешното поименно гласуване да става с извикване на съветниците и с 

отговор -  „да“, „не“, „въздържал се“, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 8 

 

 На основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА във връзка с чл. 85 и чл. 83, ал. 2, т. 3 от 

Правилника за организацията и дейността на ОбС, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация, Общински съвет - Долна 

Митрополия реши: 

 

 Поименното гласуване по всички точки до края на дневния ред, за които 

съгласно ЗМСМА се изисква такова гласуване да става с извикване на съветниците и с 

отговор -  „да“, „не“, „въздържал се“. 

 

 

 

По т. 1. Предложение за приемане на Правилник за организацията и дейността 

на Общински съвет – Долна Митрополия, неговите комисии и взаимодействието му с 

общинска администрация за мандат 2023-2027 г. Вносител: И. Цолов – Общински 

съветник 

И. Цолов: Уважаеми колеги, на предишната сесия се сформира комисия, която 

да изготви Правилник за работа с Общинският съвет. Правилникът Ви е предоставен. 

Ако имате някакви въпроси? 

З. Тодоров: Имам предложение два члена на бъдат допълнени. Чл. 67. 

П. Петров: Г-н Тодоров, извинявайте, че Ви прекъсвам. Ще предложа 

Правилникът да бъде огледан глава по глава и може да предложите, когато се стигне до 

там. 

З. Тодоров: Добре. 

П. Петров: Благодаря Ви!  

Колеги, предлагам Правилникът да бъде разглеждан и гласуван глава по глава. 

Има ли други предложения? Няма. Който е съгласен Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет Долна Митрополия, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация за мандат 2023-2027 г. да бъде 

гласуван глава по глава, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

 П. Петров: Глава първа - Общи положения. Предложения по глава първа? 

Няма. Който е съгласен да приемем Глава първа както е предложена от временната 

комисия, моля да гласува: 
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 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

 П. Петров: Глава втора – Конституиране на Общинския съвет. Предложения за 

промени и допълнения? Няма.  Който е съгласен с Глава втора от така предложения 

проект на Правилника, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

 П. Петров: Глава трета – Органи на управление на Общински съвет. Уважаеми 

колеги, тук аз имам предложение: чл. 19, ал. 7. Да бъде променена по следния начин: 

„Заместник-председателя може да бъде избиран в състава на Постоянните комисии.“. 

Който е съгласен с направеното предложение и направената корекция да приемем глава 

Трета от Правилника, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

 П. Петров: Глава четвърта – Общински съветник. Колеги, беше ми зададен 

въпросът за месечното възнаграждение защо е с точки. Това трябваше да се реши на 

срещата от излъчената комисия. Присъстваха също и г-жа Цоновска – Кмет на 

Общината и г-н Митков – Директор на дирекция „ФПУЧР“, като представители на 

администрацията. Беше решено възнаграждението на общинския съвет да започне с 

20% увеличение на общото възнаграждение. За администрацията през изминалата 

година беше 15%. Общото увеличаване ще бъде начислявано в парите, които се даваха 

за месечно възнаграждение – става 250 лв., до сега беше 150 лв. Т.е. цялото увеличение 

се начислява в първата сума. От там нататък е както следва: към него се добавят 240 лв. 

за участие в заседание на ОбС. Отпада думичката „редовно“. Т.е., ако има втора сесия в 

дадения месец пак ще се заплаща. И следват 50 лв. за председател, 40 лв. за заместник-

председател и 30 лв. за член на Постоянна комисия.  

 Нещо по точката? Няма. Който е съгласен с направеното предложение за Глава 

четвърта, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

 П. Петров: Глава пета – Поведение на общинския съветник. Конфликт на 

интереси. Предложения? Няма. Който е съгласен с предложения проект за Глава пета, 

моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

 П. Петров: Глава шеста – Групи на общинските съветници. Предложения? 

Няма. Който е съгласен с предложения проект от комисията за Глава шеста, моля да 

гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

 П. Петров: Глава седма – Комисии на общинския съвет. Предложения? Няма. 

Който е съгласен да приемем Глава седма,  предложена от временната комисия, моля да 

гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 
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 П. Петров: Глава осма – Планиране, подготовка и провеждане на заседания на 

Общинския съвет. Предложения? Няма. Който е съгласен да приемем така както е 

предложена Глава осма, моля да гласува: 

 З. Тодоров: Имам предложение два члена да бъдат допълнени. Чл. 67.-ми, който 

гласи: „Най-малко 5 дни преди заседанието Председателят на Общинския съвет 

информира обществеността за предстоящото заседание, като обявява дневен ред, 

датата, часа и мястото на провеждане на заседанието на предварително определените за 

това места в общината, чрез местните печатни медии и на официалната интернет 

страница на Общината.“ Предлагам да бъде допълнено с още едно изречение: „В 

същият срок на страницата на Общината заедно с дневния ред се публикуват и 

материалите по него.“ И още един член, ако искате да ги гласуваме по отделно? 

 П. Петров: Кажете и за другият. 

 З. Тодоров: Чл. 91, ал. 3., както е предложен гласи: Окончателният текст на 

протокола, записа, заедно с проектите на актове и решения, мотивите към тях и 

окончателната им редакция се съхраняват в отдела, обслужващ дейността на 

Общинският съвет. Записът се съхранява, както през настоящия, така и през целия 

следващ мандат на Общински съвет.“ Предлагам да бъде допълнен с още едно 

изречение: „Окончателният текст на протокола и записа се публикуват на интернет 

страницата на Общината.“ 

 Двете предложения кореспондират напълно с чл. 4., който казва „В своята 

дейност Общински съвет се ръководи от следните общи принципи, т. Г) публичност“. 

 Това е практика, която е приета в доста общини. 

 П. Петров: Протоколът се качва, т.е. и записът да бъде качен. 

 З. Тодоров: Това е практика, която в Общинският съвет – гр. Плевен е 

отдавнашна.  

 П. Петров: Не искам да взимаме практиките на общинските съвети. 

 З. Тодоров: Много жители на общината се интересуват какво става тук. 

Протоколът е изключително съкратен. Освен това знаете, че имахме един разговор за 

един протокол, който все още стои там некоригиран. 

 П. Петров: Добре. Първо гласуваме за промените в чл. 67., моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

 П. Петров: И промените в чл. 91, ал. 3., освен протокола да бъде качван и записа 

също на страницата на Общината, които е съгласен с направените промени, моля да 

гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 13, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 3. 

 

 П. Петров: И сега гласуваме цялата Глава осма. Който е съгласен с направеното 

предложение за Глава осма, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

 П. Петров: Глава девета – Внасяне, обсъждане и приемане на проекти а 

решения и други актове на Общинския съвет. Предложения? Няма. Който е съгласен с 

така предложения проект от временната комисия за Глава девета, моля да гласува. 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 
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 П. Петров: Глава десета – Контрол върху актовете на кмета на Общината, 

издадени в изпълнение на актовете на Общинския съвет. Предложения? Няма. Който е 

съгласен с предложения проект за Глава десета, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

 П. Петров: Глава единадесета – Взаимодействие между Общинския съвет и 

общинската администрация. Предложения? Няма. Който е съгласен с предложения 

проект за Глава единадесета на Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

 П. Петров: Глава дванадесета – Допълнителни разпоредби. Има ли 

предложения? Няма. Гласуваме Глава дванадесета, така както  е предложена от 

временната комисия. Който е съгласен, моля да гласува. 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

 П. Петров: Глава тринадесета – Преходни и заключителни разпоредби.  

Предложения? Няма. Който е съгласен с да приемем глава тринадесета както  е 

предложена от временната комисия, моля да гласува. 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

 П. Петров: И сега, колеги, гласуваме окончателно Правилника на Общински 

съвет – Долна Митрополия. Гласуването ще бъде поименно. Който е съгласен да 

приемем предложения Правилник за организацията и дейността на Общински съвет 

Долна Митрополия, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация за мандат 2023-2027 г., моля да гласува: 

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Валентина Велкова, Георги Русанов, Георги Гинчев, Злати Тодоров, 

Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, Мирослав Траянов, 

Николай Иванов, Петър Петров, Петър Киров, Светла Илиева, Славей Първанов, 

Снежанка Иванковска и Христинка Иванова. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 Юри Ненчев не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 9 

 

На основание чл. 21, ал. 3 от ЗМСМА, Общински съвет – Долна Митрополия: 
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Приема Правилник за организацията и дейността на Общински съвет – Долна 

Митрополия, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация за 

мандат 2023-2027 г. 

 

 

 С. Първанов: Имам предложение. Текстът на Правилникът да бъде разпечатан 

на хартиен носител, с цветен герб на Общината и да бъде раздаден на всеки общински 

съветник. 

 П. Петров: Добре. Благодаря за предложението. 

 

 

По т. 2. Конструиране на Постоянните комисии на Общински съвет – Долна 

Митрополия. Вносител: Представители на политически групи 

И. Цолов: Имахме разговор по време на сформираната комисия, относно 

персонално длъжностите в комисията. Всяка една комисия трябва да има председател и 

Секретар. Всеки един общински съветник може да участва в две комисии, като само на 

едно място може да бъде председател. Имаме предложения, които г-н Петров може да 

Ви ги прочете. Ако имате нови предложения може да ги обсъдим. Г-н Петров, 

прочетете комисиите. 

 П. Петров: Благодаря, г-н Цолов.  

 ПК по бюджет, финанси, икономическа политика – предложението, което 

обедини комисията по изготвяне на Правилника и за комисиите беше:  

 Ивалин Цолов 

 Злати Тодоров 

 Иван Русанов 

 Христинка Иванова 

 Николай Иванов 

 

 П. Петров: Състои се от пет човека. Има ли други предложения, колеги? Няма. 

Който е съгласен с направеното предложение това да са членовете на комисията, моля 

да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

 П. Петров: Уважаеми колеги, предлагам Ви за председател на комисията г-н 

Цолов, заместник-председател/секретар г-н Тодоров. Има ли други предложения? 

Няма. Който е съгласен с направеното предложение за ръководство на комисията по 

бюджет, финанси и икономическа политика, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 10 

 

 На основание чл. 21, ал. 1 от ЗМСМА, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

 Избира Постоянна комисия по бюджет, финанси и икономическа политика в 

състав: 
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Председател:  Ивалин Цолов 

Зам.-председател: Злати Тодоров 

Членове:  Иван Русанов 

   Христинка Иванова 

   Николай Иванов 

 

 

 П. Петров: ПК по образование, култура, социални дейности, 

здравеопазване, етнически и демографски проблеми, младежки и спортни 

дейности - тук за членове на комисията се спряхме на: 

Валентина Велкова 

Мартин Аспарухов 

Снежанка Иванковска 

Георги Гинчев 

Светла Илиева 

 

 П. Петров: Има ли други предложения? Няма. Който е съгласен с така 

предложеният състав на комисията, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

 П. Петров: Предлагаме за председател на комисията г-жа Велкова, а за зам.-

председател г-н Аспарухов. Има ли други предложения? Няма. Който е съгласен в 

ръководството на комисията на бъдат председател Валентина Вълкова, а зам.-

председател Мартин Аспарухов, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 11 

 

 На основание чл. 21, ал. 1 от ЗМСМА, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

 Избира Постоянна комисия по образование, култура, социални дейности, 

здравеопазване, етнически и демографски проблеми, младежки и спортни дейности в 

състав: 

 

Председател:  Валентина Велкова 

Зам.-председател: Мартин Аспарухов 

Членове:  Снежанка Иванковска 

   Георги Гинчев 

   Светла Илиева 

 

 

 П. Петров: Преминаваме към следващата комисия. Тя е в малко по-разширен 

състав, тъй като има по-голям обхват на работа. ПК по предотвратяване и 

установяване конфликт на интереси, местно самоуправление, нормативна уредба, 

обществен ред, граждански права и борба с корупцията – преценихме, че комисията 

трябва да се състои от шест човека. Предлагаме това да бъдат: 
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 Мирослав Траянов 

 Петър Киров 

 Георги Русанов 

 Николай Иванов 

 Кирил Фурнигов 

 Мартин Аспарухов 

 

 П. Петров: Има ли други предложения? Няма. Който е съгласен с така 

предложеният състав на комисията, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

 П. Петров: Предлагаме за председател на комисията г-н Траянов, а заместник-

председател г-н Киров. Има ли други предложения? Няма. Който е съгласен с 

направеното предложение, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 12 

 

 На основание чл. 21, ал. 1 от ЗМСМА, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

 Избира Постоянна комисия по предотвратяване и установяване конфликт на 

интереси, местно самоуправление, нормативна уредба, обществен ред, граждански 

права и борба с корупцията в състав: 

 

Председател:  Мирослав Траянов 

Зам.-председател: Петър Киров 

Членове:  Георги Русанов 

   Николай Иванов 

   Кирил Фурнигов 

   Мартин Аспарухов 

 

 

 П. Петров: Следващата ПК по общинска собственост, стопанска политика и 

устройство на територията – тук предлагаме тя да се състои от пет души в състав: 

 Христинка Иванова 

 Славей Първанов 

 Юри Ненчев 

 Георги Русанов 

 Снежанка Иванковска 

 

 П. Петров: Има ли други предложения? Няма. Който е съгласен с така 

предложеният състав на комисията, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 
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 П. Петров: За ръководство на комисията предлагаме Христинка Иванова за 

председател, а заместник-председател г-н Славей Първанов. Има ли други 

предложения, колеги? Няма. Който е съгласен с направеното предложение за 

ръководство на комисията, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 13 

 

 На основание чл. 21, ал. 1 от ЗМСМА, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

 Избира Постоянна комисия по общинска собственост, стопанска политика и 

устройство на територията в състав: 

 

Председател:  Христинка Иванова 

Зам.-председател: Славей Първанов 

Членове:  Юри Ненчев 

   Георги Русанов 

   Снежанка Иванковска 

 

 

 П. Петров: Следващата ПК по инвестиционна политика, международно 

сътрудничество и еврофондове – обемът на работа на комисията е по-голям и е с 

повече членове. Предложението, около което сме се обединили е: 

Злати Тодоров 

 Мирослав Траянов 

 Иван Русанов 

 Кирил Фурнигов 

 Светла Илиева 

Валентина Велкова 

 

 П. Петров: Колеги, други предложения? Няма. Който е съгласен с 

предложеният състав на комисията, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

 П. Петров: За председател на комисията Злати Тодоров, заместник-председател 

Мирослав Траянов. Има ли други предложения? Няма. Който е съгласен с така 

предложеното ръководство на комисията, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 14 

 

 На основание чл. 21, ал. 1 от ЗМСМА, Общински съвет – Долна Митрополия: 
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 Избира Постоянна комисия по инвестиционна политика, международно 

сътрудничество и еврофондове в състав: 

 

Председател:  Злати Тодоров 

Зам.-председател: Мирослав Траянов 

Членове:  Иван Русанов 

   Кирил Фурнигов 

   Светла Илиева 

   Валентина Велкова 

 

 

 П. Петров: И шеста, ПК по околна среда, селско, горско и водно стопанство 

– тук предложението за членове на комисията: 

 Славей Първанов 

 Ивалин Цолов 

 Георги Гинчев 

 Петър Киров 

 Юри Ненчев 

 

 П. Петров: Колеги, други предложения има ли? Няма. Който е съгласен с така 

предложеният състав на комисията, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

 П. Петров: За председател на комисията предлагаме г-н Славей Първанов, а 

заместник-председател г-н Ивалин Цолов. Има ли други предложения? Няма. Който е 

съгласен с направеното предложение за ръководство на комисията, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 15 

 

 На основание чл. 21, ал. 1 от ЗМСМА, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

 Избира Постоянна комисия по околна среда, селско, горско и водно стопанство в 

състав: 

 

Председател:  Славей Първанов 

Зам.-председател: Ивалин Цолов 

Членове:  Георги Гинчев 

   Петър Киров 

   Юри Ненчев 

 

 

По т. 3. Предложение за определяне възнаграждението на Председателя на 

Общински съвет – Долна Митрополия. Вносител: И. Цолов – Общински съветник 
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 И. Цолов: Предложението ни е „Определя възнаграждението на Председателя 

на Общински съвет – Долна Митрополия в размер на 90% от основното месечно 

възнаграждение на Кмета на Общината.“ 

 П. Петров: Колеги, има ли други предложения? Няма. Който е съгласен да 

приемем предложение за определяне възнаграждението на Председателя на Общински 

съвет – Долна Митрополия, моля да гласува:  

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Валентина Велкова, Георги Русанов, Георги Гинчев, Злати Тодоров, 

Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, Мирослав Траянов, 

Николай Иванов, Петър Петров, Петър Киров, Светла Илиева, Славей Първанов, 

Снежанка Иванковска и Христинка Иванова. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 Юри Ненчев не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 16 

 

На основание чл. 26, ал. 1 и ал. 2, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

1. Определя възнаграждението на Председателя на Общински съвет – Долна 

Митрополия в размер на 90% от основното месечно възнаграждение на Кмета на 

Община Долна Митрополия. 

2. Председателят на Общински съвет – Долна Митрополия има всички права по 

трудово правоотношение. 

 

 

По т. 4. Предложение за определяне на представители в Общото събрание на 

Националното сдружение на общините в Република България (НСОРБ). Вносител: И. 

Цолов – Общински съветник 

И. Цолов: Предлагам Ви за решение „Определя за делегати в Общото събрание 

на Националното сдружение на общините в Република България да бъдат г-жа Поля 

Василева Цоновска – Кмет на Община Долна Митрополия и г-н Петър Валентинов 

Петров – Председател на Общинския съвет.“. 

П. Петров: Колеги, има ли други предложения? Няма. Който е съгласен да 

приемем предложение за определяне на представители в Общото събрание на 

Националното сдружение на общините в Република България (НСОРБ), моля да 

гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 17 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 15 от ЗМСМА, във връзка с чл. 12, ал. 2 и чл. 27, ал. 

1 от Устава на НСОРБ, Общинският съвет – Долна Митрополия: 
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Определя за делегати в Общото събрание на Националното сдружение на 

общините в Република България: 

 

1. Поля Василева Цоновска – Кмет на Община Долна Митрополия. 

2. Петър Валентинов Петров – Председател на Общински съвет – Долна 

Митрополия. 

 

 

По т. 5. Предложение за определяне на представител в Областният съвет за 

регионално развитие. Вносител: И. Цолов – Общински съветник 

И. Цолов: Предлагам Ви за решение „Определя за представител на Общински 

съвет – Долна Митрополия в Областен съвет за регионално развитие да бъде Петър 

Петров.“. 

П. Петров: Благодаря. Колеги, има ли становища? Други предложения? Няма. 

Който е съгласен да приемем предложение за определяне на представител в Областният 

съвет за регионално развитие, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 18 

 

На основание чл. 21, ал., т. 23 от ЗМСМА, Общински съвет – Долна 

Митрополия: 

 

Определя за представител на Общински съвет – Долна Митрополия в Областен 

съвет за регионално развитие: 

 

1. Петър Валентинов Петров – Председател на Общински съвет – Долна 

Митрополия. 

 

 

 По т. 6. Предложение за определяне представители на Община Долна 

Митрополия в Асоциацията на Дунавските общини „Дунав“. Вносител: И. Цолов – 

Общински съветник 

И. Цолов: Предлагам Ви решение „Определя за представители на Община 

Долна Митрополия в Асоциацията на Дунавските общини „Дунав“ г-жа Поля Василева 

Цоновска – Кмет на Община Долна Митрополия и г-н Петър Валентинов Петров – 

Председател на Общинския съвет.“. 

П. Петров: Има ли други предложения, колеги? Няма. Който е съгласен да 

приемем предложение за определяне представители на Община Долна Митрополия в 

Асоциацията на Дунавските общини „Дунав“, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 
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Р Е Ш Е Н И Е  № 19 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 15 от ЗМСМА, Общински съвет – Долна 

Митрополия: 

 

Определя за представители на Община Долна Митрополия в Асоциацията на 

Дунавските общини „Дунав“: 

 

1. Поля Василева Цоновска – Кмет на Община Долна Митрополия. 

2. Петър Валентинов Петров – Председател на Общински съвет – Долна 

Митрополия. 

 

 

По т. 7. Предложение за утвърждаване на структура на Общинска 

администрация Долна Митрополия. Вносител: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 П. Цоновска: Уважаеми г-н Председател, уважаеми общински съветници, 

уважаеми колеги и гости, първо – честито за Правилника и комисиите. Реалната работа 

на Общински съвет започва след като са приети основните документи. 

 По точката – решението касае основно отпадането на длъжността Кметски 

наместник в с. Гостиля, защото вече има Кмет. Структурата, която е посочена в т. 2 не е 

променяна. Уведомявам Ви от сега, че тя ще бъде променена, повечето от Вас знаят 

кога, с приемането на новия бюджета. До тогава тази структура си действа такава, 

каквато е. Отпада само структурата на Кметски наместник в с. Гостиля. 

П. Петров: Колеги, има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за утвърждаване на структура на Общинска администрация Долна 

Митрополия, моля да гласува: 

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Валентина Велкова, Георги Русанов, Георги Гинчев, Злати Тодоров, 

Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, Мирослав Траянов, 

Николай Иванов, Петър Петров, Петър Киров, Светла Илиева, Славей Първанов, 

Снежанка Иванковска и Христинка Иванова. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 Юри Ненчев не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 20 

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

1. Закрива длъжност Кметски наместник с. Гостиля, община Долна 

Митрополия. 

2. Одобрява структура на Общинска администрация Долна Митрополия с 

численост на персонала 96 бр. в т.ч.: 69,5 бр. държавна дейност и 26,5 бр. държавна 

дейност дофинансирана с местни приходи, съгласно Приложение 1. 
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По т. 8. Предложение за увеличаване общия размер на средствата на еднократни 

финансови помощи, отпускани на лица с тежък здравословен и/или социален статус за 

2023 г. Вносител: П. Цоновска – Кмет на Общината 

П. Цоновска: Знаете, че когато се прие през месец септември тази сума, тя не е 

променяна въобще, и не е допълвана. Надяваме се, че няма да се наложи, но има доста 

заявления предвид всякакви вируси. Това, което ще Ви бъде представено като отчет в 

началото и средата на всяка следваща година на полугодието. Наистина заявленията са 

много. 99% са само за здравен статус, основно за деца и лица в тежко състояние. За 

съжаление това са фактите. И има няколко помощи отпуснати за погребението на 

социално слаби лица. Няма как администрацията да издържим на натиска, който 

получаваме, с тази сума покрай различните епидемии. 

П. Петров: Колеги? Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за увеличаване общия размер на средствата на еднократни финансови 

помощи, отпускани на лица с тежък здравословен и/или социален статус за 2023 г., 

моля да гласува: 

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Валентина Велкова, Георги Русанов, Георги Гинчев, Злати Тодоров, 

Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, Мирослав Траянов, 

Николай Иванов, Петър Петров, Петър Киров, Светла Илиева, Славей Първанов, 

Снежанка Иванковска и Христинка Иванова. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 Юри Ненчев не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 21 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 124, ал. 2 от Закона за Публичните финанси и извършен 

анализ на изразходените средства по Решение № 836 от 18.09.2023 г., Общинския съвет 

- Долна Митрополия: 

 

1. Увеличава плана за еднократни финансови помощи на лица с тежък 

здравословен и/или социален статус със сумата от 3 000 лв.  

2. Увеличението по т. 1 да бъде за сметка на намаление на плана на средствата за 

финансово подпомагане на двойки, семейства и лица с репродуктивни проблеми. 

 

 

По т. 9. Предложение за увеличаване Плана на разчета за финансиране на 

капиталовите разходи на Община Долна Митрополия за 2023 г. Вносител: П. Цоновска 

– Кмет на Общината 

П. Цоновска: Касае въпросният водопровод, довеждащ от местността „Ченгене 

сарай“, който доста години вече се движи. Посочили сме Ви достатъчно подробно кога 

и какви трансфери са имали, за да Ви припомним, че в крайна сметка последния 

трансфер за последния етап на водопровода е преведен. Ангажиментът на Общината, 

както винаги, е да преведем ДДС-то към съответната сума. За това предлагам на 
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Вашето внимание това решение с подробно обяснение в таблицата за параграфите, в 

които ще бъдат отчетени средствата. На практика с това приключва проекта. 

П. Петров: Благодаря. Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за увеличаване Плана на разчета за финансиране на капиталовите разходи 

на Община Долна Митрополия за 2023 г., моля да гласува: 

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Валентина Велкова, Георги Русанов, Георги Гинчев, Злати Тодоров, 

Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, Мирослав Траянов, 

Николай Иванов, Петър Петров, Петър Киров, Светла Илиева, Славей Първанов, 

Снежанка Иванковска и Христинка Иванова. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 Юри Ненчев не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 22 

 

На основание чл. 124, ал. 2 и ал. 3 от Закона за публичните финанси, Общински 

съвет - Долна Митрополия: 

 

1. Увеличава плана на разчета за финансиране на капиталовите разходи на 

община Долна Митрополия за 2023 г. със сумата 791 179 лв., както следва: 

 

 

 

№

  

Име на обекта 

съгласно плана за 

капиталови разходи 

на община 

Д.Митрополия за 

2023 год. 

Стойност 

§ 

Дейност 

 

 

Съгл.утв.план за 

кап.разх./било/ 

Предлож за 

промяна 

/става/ 

Разлика +/- 

  

  

Цел. 

трансфе

р 

Собств 

Ср-ва 

Цел. 

трансф

ер 

Собств 

С-ва 
Цел. 

трансфер

. 

Собств.с-

ва 

9 Изработване на нов 

водопровод за 

допълнително 

водоснабдяване на 

гр. Тръстеник от 

съществуваща 

помпена станция в 

местността " Ченгене 

сарай" в землището 

на с. Ореховица до 

напорен резервоар в 

землището на гр. 

Тръстеник, с. 

Ореховица 

52-06 603- ВИК 329658 131863 988974 263726 +659316 +131863 

 Общо:         
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2. Увеличението по т. 1 в частта финансирана със собствени средства е за сметка 

на разходите в местна дейност 998 „Резерв“, § 97-00 - Резерв за непредвидени и 

неотложни разходи със сумата 131 863 лв. 
 

Настоящите промени да се отразят в разчета за финансиране на капиталовите разходи 

на общината. 

 

 

По т. 10. Предложение за извършване на вътрешна компенсирана промяна и 

увеличаване плана на бюджета и разчета за финансиране на капиталовите разходи на 

Община Долна Митрополия за 2023 г. Вносител: П. Цоновска – Кмет на Общината 

П. Цоновска: Спешна помощ, която доста бързо „върви“ обекта и се изгражда, 

под Медицински център – Долна Митрополия, предполагам всички сте го видели. 

Изгражда се теренът, който е предоставен преди доста години, но линейката не може и 

няма право директно да излезе на главният път. Което означава, че ние ще затрудним 

значително лекарите и водачите на линейки, който трябва да заобикалят Медицинския 

център, да излязат на второстепенната улица и едва тогава да преминат към главния 

път. За това се налага и смятам, че никой от вас не би имал нищо против. Знаете каква е 

политиката на Общината – превенциално отношение към медицинските сектори и 

услуги на територията. За наша сметка трябва да направим този въпросен път, който да 

осигури законно преминаване на линейките и екипите на медицинска помощ, да не 

излизат директно на главната улица, а да има паралелен допълнителен път. За това се 

налага и тази вътрешна компенсирана промяна. Имаме остатъчни средства от 

различните тръжни процедури проведени в общината и обекти. В същото време знаете, 

че цените на материалите непрекъснато се менят. Планирани неща, който сме ги 

предвидили по едно КСС, за съжаление има движение. В повечето случай нагоре. 

Опитваме с да можем да компенсираме тези промени. Подробно са описани 

параграфите, от къде се взимат и къде отиват като приходи разход съответните 

средства. Това, за което говоря е изграждане тупик към филиал за Спешна медицинска 

помощ – Долна Митрополия. Последната т. 11. Това са средствата, които се 

предвиждат там. 

Удължаването на уличният водопровод и нови сградни канализационни и 

водопроводни отклонения в гр. Долна Митрополия – другите пари, които вероятно ще 

Ви направят впечатление, че са повече. Това е улицата до детската градина, в ляво. Там 

няма сгради. Трябва да се направят сградни отклонения, проектирани са, има решение 

от Общински съвет за проектирането на тези отклонения и трябва да ги извършим. 

П. Петров: Колеги, има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за извършване на вътрешна компенсирана промяна и увеличаване плана 

на бюджета и разчета за финансиране на капиталовите разходи на Община Долна 

Митрополия за 2023 г., моля да гласува: 

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Валентина Велкова, Георги Русанов, Георги Гинчев, Злати Тодоров, 

Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, Мирослав Траянов, 

Николай Иванов, Петър Петров, Петър Киров, Светла Илиева, Славей Първанов, 

Снежанка Иванковска и Христинка Иванова. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 Юри Ненчев не присъства на заседанието. 
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На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 23 

 

На основание чл. 124, ал. 2 и ал. 3 от Закона за публичните финанси, Общински 

съвет - Долна Митрополия: 

 

1. Извършва вътрешна компенсирана промяна и увеличава плана на разчета за 

финансиране на капиталовите разходи на община Долна Митрополия за 2023 г. със 

сумата 66 115 лв., както следва: 

 

 

 

№ 

Име на обекта съгласно 

плана за капиталови 

разходи на община Д. 

Митрополия за 2023 г. 

Стойност 

§ Дейност 

Съгл.утв.план за 

кап.разх./било/ 

Предлож за 

промяна 

/става/ 

Разлика +/- 

Целев

а субс. 

Преход

ен остат 

-Собств 

/ целеви 

Целев

а субс. 

Преход

ен остат 

-Собств 

/ целеви 

Целев

а субс. 

Собств.

с-ва 

1. Ремонт детска кухня в с. 

Ореховица 
51-00 311- ДГ 0 2400 0 0 0 -2400 

2. Ремонт паркинг и 

алейно осветление в 

УПИ I и II, кв. 34, Долна 

Митрополия 

51-00 619- БКС 0 108805 0 105563 0 -3242 

3. Ремонт на улица  

„Георги Кирков“ в с. 

Байкал от ОТ 2 до ОТ 9 

51-00 
606- 

Улици 
0 95228 0 95120 0 -108 

4. Ремонт общински път 

PVN 1042, с. Биволаре 
51-00 

832- 

Пътища 
0 42551 0 42527 0 -24 

5. Изграждане на 

кухненска аспирация в 

ДГ Тръстеник 

52-03 311- ДГ 15000 0 14952 0 -48 0 

6. Сградно 

канализационно 

отклонение, гр. 

Тръстеник 

52-06 

738- 

Читалищ

е 

0 26226 0 25929 0 -297 

7. Укрепване и 

разширение  на мост в с. 

Горна Митрополия 

52-06 
832- 

Пътища 
0 22454 0 7925 0 -14529 

8. Частично укрепване на 

барата при ул. „Дунав“, 

с. Ореховица 

51-00 

283- 

Преванти

вна д-ст 

0 3000 0 12000 0 +9000 

9. Удължаване на уличен 

водопровод и нови 

сградни канализационни 

и водопроводни 

отклонения, Долна 

Митрополия 

52-06 603- ВИК 0 9900 0 38115 0 +28215 

10. Ремонт дренажна 

канализация, гр. 
51-00 603- ВИК 35000 0 35048 0 +48 0 
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2. Увеличава разходната част на бюджета на общината в местна дейност 998 

„Резерв“, § 97-00 - Резерв за непредвидени и неотложни разходи със сумата 113 885 лв. 

3. Увеличението по т. 1 и т. 2 да бъде за сметка на увеличението на приходната 

част на бюджета на община Долна Митрополия със сумата 180 000 лв., както следва: 

- § 24-06- Приходи от наеми на земя- 160 000 лв. 

- § 27-10- Общински такси за технически услуги- 10 000 лв. 

- § 36-19- Други неданъчни приходи- 10 000 лв. 
 

Настоящите промени да се отразят в разчета за финансиране на капиталовите разходи 

на общината. 

 

 

 По т. 11. Предложение за удължаване с една година на срока на поетия с 

Решение №506/16.03.2022 г. на Общински съвет – Долна Митрополия, общински дълг – 

безлихвен заем от Община Долна Митрополия за сметка на Централния бюджет по 

реда на чл. 103, ал. 1 и ал. 5 от Закона за публичните финанси в размер на 2 972 957 лв. 

Вносител: П. Цоновска – Кмет на общината 

 П. Цоновска: Това е въпросният дълг, които доста години се движи. Покрит е 

отдавна към ПУДООС. Заемът е от централният бюджет. Миналата година имаше една 

клауза, по която можехме да искаме погасяване на дълга, тъй като Общината няма 

никаква вина и ангажименти за изплащането на тези средства. Всички държавни 

институции по веригата са уведомени за това със съответните писма и доказателства. 

Надяваме се, че в тази година и този бюджет  това ще бъде отчетено и покрито като 

ангажимент на държавата към нас. 

П. Петров: Само в допълнение на това, което каза г-жа Цоновска, ако обърнахте 

внимание в докладната записка, там е описано, че не се дължат лихви. Това е поради 

факта, че всички държавни институции признават, че това е празнота в 

законодателството, което не позволи този дълг до момента да не бъде изчистен, за 

сметка на държавния бюджет. Това беше споменато няколко пъти. Миналата година, 

помните когато беше приет държавния бюджет – септември месец, което не позволи 

реалното изчистване между нас и финансовото министерство. Надявам се новият 

бюджет да бъде приет в рамките на държавния бюджет, този казус да бъде окончателно 

изчистен и парите вече да не се водят към Община Долна Митрополия. Това е по този 

въпрос. 

Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем предложение за 

удължаване с една година на срока на поетия с Решение №506/16.03.2022 г. на 

Общински съвет – Долна Митрополия, общински дълг – безлихвен заем от Община 

Долна Митрополия за сметка на Централния бюджет по реда на чл. 103, ал. 1 и ал. 5 от 

Закона за публичните финанси в размер на 2 972 957 лв., моля да гласува: 

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Валентина Велкова, Георги Русанов, Георги Гинчев, Злати Тодоров, 

Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, Мирослав Траянов, 

Тръстеник 

11. Изграждане тупик към 

филиал за Спешна 

медицинска помощ - Д. 

Митрополия 

52-06 
606- 

Улици 
   49500  +49500 

 Общо:   50000 310564 50000 376679 0 66115 
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Николай Иванов, Петър Петров, Петър Киров, Светла Илиева, Славей Първанов, 

Снежанка Иванковска и Христинка Иванова. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 Юри Ненчев не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 24 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 10 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл. 3 т. 5, чл. 5 ал. 1 т. 1 , чл. 13, чл. 17 ал. 1 и ал. 

2 от Закона за общинския дълг и чл. 103 ал. 4 от Закона за публичните финанси, 

Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

1. Дава съгласие за удължаване на срока за възстановяване с една година на 

получения през 2022 г. по реда на чл. 103, ал. 1 от Закона за публичните финанси 

безлихвен заем от Централния бюджет, в размер на 2 972 957 лв. (два милиона 

деветстотин седемдесет и две хиляди деветстотин петдесет и седем) лева. 

2. Възлага и делегира права на Кмета на Община Долна Митрополия да 

подготви искане за удължаване с една година на основание чл.103 ал.4 от Закона за 

публичните финанси на предоставения безлихвен заем от Централния бюджет по реда 

на чл. 103 ал. 1 и ал. 5 от Закона за публичните финанси, в размер на 2 972 957 лв. (два 

милиона деветстотин седемдесет и две хиляди деветстотин петдесет и седем) лева., да 

го депозира пред Министъра на финансите, както и да извърши всички необходими 

правни и фактически действия за изпълнение на решението. 

 

 

 По т. 12. Предложение за издаване на запис на заповед от Община Долна 

Митрополия в полза на ДФ „Земеделие“, обезпечаващ авансово плащане по проект 

„INNRETE Полюси на иновации в селските общини“ съгласно административен 

договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ №РД50-206/31.10.2023 г., 

финансиран по процедура №BG06RDNP001-19.607 Подбор на проектни предложения 

за вътрешнотериториално и транснационално сътрудничество по подмярка 19.3 

„Подготовка и изпълнение на дейности за сътрудничество на местни инициативни 

групи“ от мярка 19 „Водено от общностите местно развитие“ от Програмата за 

развитие на селските райони за периода 2014-2020 г., съфинансирана от Европейския 

земеделски фонд за развитие на селските райони. Вносител: П. Цоновска – Кмет на 

общината 

 П. Цоновска: Става въпрос за поредният спечелен договор от „МИГ – Долна 

Митрополия – Долни Дъбник“ съвместно с други МИГ-ове. Виждате и партньорите 

подробно описани в предложението. Общата стойност на проекта е 707 770,22 лв., от 

които частта на „МИГ – Долна Митрополия – Долни Дъбник е 129 120,00 лв. Знаете, че 

реда е Общината да издаде Запис на заповед, след това тези средства се възстановяват 

към Общинският съвет и Записната заповед се отменя. 

П. Петров: Колеги? Има ли становища? Няма. Аз няма да участвам в 

гласуването. Който е съгласен да приемем предложение за издаване на запис на заповед 

от Община Долна Митрополия в полза на ДФ „Земеделие“, обезпечаващ авансово 

плащане по проект „INNRETE Полюси на иновации в селските общини“ съгласно 

административен договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ №РД50-
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206/31.10.2023 г., финансиран по процедура №BG06RDNP001-19.607 Подбор на 

проектни предложения за вътрешнотериториално и транснационално сътрудничество 

по подмярка 19.3 „Подготовка и изпълнение на дейности за сътрудничество на местни 

инициативни групи“ от мярка 19 „Водено от общностите местно развитие“ от 

Програмата за развитие на селските райони за периода 2014-2020 г., съфинансирана от 

Европейския земеделски фонд за развитие на селските райони, моля да гласува: 

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 15 съветници: 
 „ЗА“ – Валентина Велкова, Георги Русанов, Георги Гинчев, Злати Тодоров, 

Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, Мирослав Траянов, 

Николай Иванов, Петър Киров, Светла Илиева, Славей Първанов, Снежанка 

Иванковска и Христинка Иванова. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 Юри Ненчев не присъства на заседанието. 

 Петър Петров не участва в гласуването. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 25 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 10, т. 24 и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

1. Упълномощава кмета на община Долна Митрополия да подпише Запис на 

заповед, без протест и без разноски, платима на предявяване в полза на ДФ 

„Земеделие“ в размер на 14 440,00 лв. (четиринадесет хиляди четиристотин и 

четиридесет лева), представляваща 100% от стойността на авансовото плащане, 

формирано като 50% от стойността на определените в административния договор за 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ №РД50-206/31.10.2023 г., финансиран 

по процедура №BG06RDNP001-19.607 Подбор на проектни предложения за 

вътрешнотериториално и транснационално сътрудничество по подмярка 19.3 

„Подготовка и изпълнение на дейности за сътрудничество на местни инициативни 

групи“ от мярка 19 „Водено от общностите местно развитие“ от Програмата за 

развитие на селските райони за периода 2014 – 2020 г., съфинансирана от Европейския 

земеделски фонд за развитие на селските райони, инвестиции в материални активи по 

проекта за МИГ Долна Митрополия – Долни Дъбник в размер на 28 880,00 лв. 

(двадесет и осем хиляди осемстотин и осемдесет лева). 

 

Настоящото решение е прието на заседание на Общински съвет – Долна 

Митрополия №2, проведено на 08.12.2023 г., Протокол №2, т. 12 от дневния ред по 

предложение № 315/28.11.2023 г. при кворум от 16 общински съветници и след 

проведено съгласно чл. 27, ал. 5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация поименно гласуване - с 15 гласа „за“, 0 - „против“ и 0 -„въздържали се“, 

и е подпечатано с официалния печат на Общински съвет – Долна Митрополия. 

 

 

 По т. 13. Предложение за учредяване на срочно, безвъзмездно право на строеж 

върху имоти – публична общинска собственост по КККР на гр. Тръстеник и гр. Долна 
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Митрополия за изграждане на малки физкултурни салони по „Програма за изграждане 

и основен ремонт на спортни площадки и физкултурни салони в държавните и 

общинските училища за периода 2024 – 2026 година“. Вносител: П. Цоновска – Кмет 

на общината 

 П. Цоновска: Вече има решение от 18.09.2023 г. относно решението за 

проектиране на тези салони. Единият е в училището в гр. Долна Митрополия, а другият 

в гр. Тръстеник. Защо се налага това решение? Защото Общината е собственик на 

имотите и би трябвало съгласно Закона за устройство на територията ние да учредим 

т.нар. безвъзмездно право, за да може училищата спокойно да придвижват проектите. 

Проектите са готови. Предстои внасяне в Програмата, и дай Боже да бъдат одобрени, 

защото липсва това на територията на общината като спортни дейности. Смятам за 

редно в двете най-големи училища имащи достатъчно свободни терени, които даже са 

изключително трудни за поддръжка от самите училища. Това ще бъде в изключителна 

полза за учители, учащи и абсолютно всички. Знаете, че училищата са публична 

собственост. Гледах проектите. Салоните са мултифункционални. Имат отделни 

помещения със стъкла или плексиглас, предполагам плексиглас, предвид помещенията, 

които са вътре, с вътрешни бани и тоалетни, съблекални и стаи отделени с плексиглас 

за преподаватели, които да виждат през цялото време движението на децата в залата. 

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение учредяване на срочно, безвъзмездно право на строеж върху имоти – 

публична общинска собственост по КККР на гр. Тръстеник и гр. Долна Митрополия за 

изграждане на малки физкултурни салони по „Програма за изграждане и основен 

ремонт на спортни площадки и физкултурни салони в държавните и общинските 

училища за периода 2024 – 2026 година“, моля да гласува: 

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 15 съветници: 
 „ЗА“ – Георги Русанов, Георги Гинчев, Злати Тодоров, Ивалин Цолов, Иван 

Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, Мирослав Траянов, Николай Иванов, 

Петър Петров, Петър Киров, Светла Илиева, Славей Първанов, Снежанка Иванковска и 

Христинка Иванова. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 Юри Ненчев не присъства на заседанието. 

 Валентина Велкова не участва в гласуването. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 26 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закон за местното самоуправление и местната 

администрация (ЗМСМА), чл. 37, ал. 6 т. 1 от Закона за общинската собственост (ЗОС) 

и чл. 52, ал. 2 и ал. 5 от Наредба за реда за придобиване управление и разпореждане с 

общинско имущество (НРПУРОИ), Общински съвет - Долна Митрополия: 

 

1. Дава съгласие да се учреди в полза на СУ „Евлоги Георгиев“ – гр. 

Тръстеник безвъзмездно право на строеж, без търг или конкурс, за срок от 3 години, за 

изграждане на обект - малък физкултурен салон по „Програма за изграждане и основен 

ремонт на спортни площадки и физкултурни салони в държавните и общинските 

училища за периода 2024 – 2026 г.“. 
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2. Безвъзмездното право на строеж по т. 1 да се учреди върху 750.00 кв. м, 

представляващи част от ПИ с идентификатор 73359.501.750 по КККР на гр. Тръстеник 

/УПИ I -750, кв. 52 по плана на гр. Тръстеник/, трайно предназначение на територията: 

Урбанизирана, НТП „За друг обществен обект, комплекс“, актуван с АОС № 12652 от 

21.11.2023 година. 

3. Дава съгласие да се учреди върху 750.00 кв. м. в полза на СУ „Васил 

Априлов“ – гр. Долна Митрополия, безвъзмездно право на строеж, без търг или 

конкурс, за срок от 3 години, за изграждане на обект - малък физкултурен салон по 

„Програма за изграждане и основен ремонт на спортни площадки и физкултурни 

салони в държавните и общинските училища за периода 2024 – 2026 г.“. 

4. Безвъзмездното право на строеж по т. 3 да се учреди върху 750.00 кв. м, 

представляващи част от ПИ с идентификатор 22215.501.529 по КККР на гр. Долна 

Митрополия, /УПИ II-529, кв. 16 по плана на гр. Долна Митрополия/, трайно 

предназначение на територията: Урбанизирана, НТП „За обект, комплекс за 

образование“, актуван с АОС № 12653 от 21.11.2023 година. 

5. Възлага на Кмета на Община Долна Митрополия да извърши всички 

последващи действия по изпълнение на настоящото решение. 

 

 

 По т. 14. Предложение за увеличаване разчета за финансиране на капиталовите 

разходи на Община Долна Митрополия за 2023 г. Вносител: П. Цоновска – Кмет на 

общината 

 П. Цоновска: В Министерство на финансите подадохме този проект, както беше 

описан реда от тях. Кой е този проект? Рехабилитация на общински път PVN 1047, но 

не целия, а в частта на регулационните граници на с. Горна Митрополия. Няма как да 

направим целият път с подобен вид финансиране, защото имаше таван на 

финансирането. Да сме живи и здрави, в крайна сметка ще опитаме да направим и по-

нататък останалия участък. Този който касае този ремонт е от начална точка на т.нар. 

ясенски път до полусата, там където е автомивката горе-долу до границата със 

староселски път. Това е участъкът, който ще бъде ремонтиран и по такъв начин 

всъщност цяла Горна Митрополия, с довеждащия път Горна Митрополия – Долна 

Митрополия, става абсолютно достъпен и ремонтиран от главни улици. Защо се налага 

спешно това решение? Не знам дали трябва да се извинявам, не би трябвало, защото 

когато има спешни неща, касаещи голяма част от населението смятам, че не е нужно да 

се извинявам, че се налага спешно гледане на решения, които Общината трябва да 

вземе, за да придвижи проектите нататък. Трябва да издадем строително разрешение по 

искане на Министерство на финансите. За да се издаде това строително разрешение 

трябват тези документи – актуализация на КСС-тата и комплексен доклад за 

съответствие на самия проект. Благодаря Ви! 

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за увеличаване разчета за финансиране на капиталовите разходи на 

Община Долна Митрополия за 2023 г., моля да гласува: 

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Валентина Велкова, Георги Русанов, Георги Гинчев, Злати Тодоров, 

Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, Мирослав Траянов, 
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Николай Иванов, Петър Петров, Петър Киров, Светла Илиева, Славей Първанов, 

Снежанка Иванковска и Христинка Иванова. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 Юри Ненчев не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 27 

 

На основание чл. 124, ал. 2 от Закона за публичните финанси, Общински съвет - 

Долна Митрополия: 

 

1. Увеличава плана на разчета за финансиране на капиталовите разходи на 

община Долна Митрополия за 2023 г. със сумата 7 080 лв., както следва: 

 

 

2. Увеличението по т. 1 да бъде за сметка на намалението на разходната част на 

бюджета на общината в местна дейност 998 „Резерв“, § 97-00 - Резерв за непредвидени 

и неотложни разходи със сумата 7 080 лв. 
 

Настоящите промени да се отразят в разчета за финансиране на капиталовите разходи 

на общината. 

 

 

 

 

 

П. Петров: Дневният ред е изчерпан. Закривам днешното заседание на 

Общински съвет – Долна Митрополия. 

 

 

 

Протоколчик:      Председател: 

  /Вероника Илиева/      /Петър Петров/ 

 

 

№ 

Име на обекта съгласно 

плана за капиталови 

разходи на община 

Д.Митрополия за 2023 

год. 

Стойност 

§ Дейност 

Съгл.утв.план за 

кап.разх./било/ 

Предлож за 

промяна 

/става/ 

Разлика +/- 

Целев

а субс. 

Собстве

ни 

ср-ва 

Целев

а 

субс. 

Собств

ени ср-

ва 

Целев

а 

субс. 

Собств

ени ср-

ва 
1. Рехабилитация на 

общински път PVN 1047 

от път III-118 - Горна 

Митрополия - 

Староселци, участък от 

км 5+225 до км 7+310- 

ППР 

51-00 

832- 

Ремонт 

общ. 

пътища 

0 0 0 7 080 0 7 080 

 Общо:   0 0 0 7 080 0 7 080 


